
Referat FAU-møte nr. 5 2024/2025 Østensjø skole 

 

Møtested: Østensjø Skole, Personalrommet 

Dato: Tirsdag 11. Februar 

Tidspunkt: 19:00-20:00 

Møteleder: Eirik Nordby 

Referent: Elisabet Palerud 

 

Klasse Representant til 

stede 

Tilhører gruppe 

 

1A Lasse Fornes Digital veileder 

1B Kaja Lund  

1C Elisabet Palerud SMU 

2A Marthe Aamodt 
Mikkelsen 

Trafikk 

2B Line Styczen Digital veileder 

2C Maria Bjerk Digital veileder 

3A Anja K. Merlid AKS 

3B Benjamin Carr Nettvett 

3C Ann-Christin 

Oveland 

Nettvett/SMU 

4A Randi Lunke Trafikk 

4B Kirsti Opsahl AKS 

4C Kristoffer Slettholm Nettvett 

5A Linda Smedstad Trafikk 

5B Henrik K. Bøhler Trafikk 

5C   

6A Silje B. Holseth Nettvett 

6B   

6C Eirik Nordby Digital veileder 

7A Espen Bertil 

Johansson 

Digital veileder 

7B Susanne J. 

Gudbrandsen 

17.mai-komite + 

digital veileder 

7C Leiv Peter Løvold Trafikk 

 

 

 

 

 



Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent. 

 

2. Besøk fra Elevrådet 

Leder Linnea, nestleder Ola og sekretær Linnea presenterte elevrådet og saker som opptar 

elevene mest. Leksefri skole er et tema som elevene er spesielt opptatt av. FAU-leder kommer 

med tips til hvordan forsterke argumentasjonen rundt leksefri skole, for eksempel gjøre en 

undersøkelse blant elevene.  

Ønsker til innkjøp av ting som kan være med på å bedre elevenes skolehverdag: 

Bordtennisbord eller teqballbord står på ønskelista nå – meningsmåling ute i klassene nå på 

hva elevene ønsker mest. Basert på dette vil elevrådet utforme en grundig søknad om støtte til 

FAU.  

100-årsmarkering: Elevrådet ønsker å bidra til en 100-årsmarkering. Kommet inn forslag fra 

ulike klasser allerede. FAU-leder sier at det er fint hvis elevrådet starter opp arbeidet med 

dette, og at FAU kan bidra mer etter 17. mai er over.  

Digital veileder: Er det noen innspill elevrådet ønsker å komme med mht dette? Elevrådet vil 

gjerne komme med innspill på dette.  

Uteområder: elevene ønsker mange steder å kunne drive med aktiviteter, Ballbinge, 

bordtennisbord, basketballbane. Ballbingen er veldig populær, sterkt ønske om å opprette en 

ballbinge til. Nå er det rullering mellom klasser/trinn. Fått bærbare mål som nå etter hvert kan 

bæres med seg ned på gresset og kan brukes til å spille fotball der.  

 

3. Informasjon fra skolen 

Ny base for autister: byggearbeidet er startet. Skal være klart 1. juni (innendørs), om 

uteområdet blir ferdigstilt da også er litt usikkert. Det blir mye bygging fram til 

juni/skolestart.  

a. Oppfølging av arbeidet med trivselsundersøkelsen med fokus på 6. trinn 

Det jobbes med dette. Det kjøres nå klassevise møter på 6. trinn med fokus på klassemiljø. 

Mer informasjon kommer etter hvert.  

 

4. Vedtak om Digital Veileder 

a. Veileder sendt ut til medlemmene av FAU i forkant av møtet 

Line fra digital veileder-gruppa presenterer veilederen. Noen innspill på ressurser som kan 

legges inn under ressurs-delen. For eksempel Delbart-siden fra politiet. Alle enige om at dette 

er en fin og tydelig veileder. Godt jobbet til arbeidsgruppa! 



Vedtak: Dokumentet er enstemmig vedtatt. Oversendes rektor/skoleledelse for å sendes ut og 

legges ut på nettside.  

 

5. Informasjon fra «Natteravn»-gruppa 

Natteravngruppa var på fellesmøte. Ønske om natteravning nå utover våren, særlig for 

ungdomsskole. Natteravngruppa setter opp vaktplan for natteravning framover.  

 

6.  Kort informasjon fra øvrige grupper: 

a. Trafikkgruppa 

Intet nytt å melde.  

b. Nettvettgruppa 

Hørt noe mer om foredrag fra Barnevakten. Leder purrer rektor angående dette.  

c. AKS-gruppa 

Noen foreldre har tatt til orde for AKS i 5. klasse, mer som en fritidsklubb på ettermiddag, 

ikke morgen-AKS. Kan være interessant til å høre hva rektor tenker om dette? 

Ressurskrevende å gjennomføre. Høre til neste gang om det er noe folk ønsker å ta opp ifm 

med AKS på det lavere trinnene.  

  

7. Diverse 

a. Oppfølging av 17. Mai-jobbing 

17. mai-komitearbeidet går fint, det er i godt gjenge.. Siden forrige møte har det kommet på 

plass leder etc. for komiteen. Avklare med FAU forventninger mtp inntekt fra 17. mai, for 

eksempel når det gjelder prissetting av det som skal selges. Balansen mellom å være et 

arrangement for alle vs å kunne tjene inn noe penger til FAU-kassa.  

 

b. Foreldrekonferansen 2025 (12. Mars) 

Konferanse i morgen for de som ønsker/har mulighet til å delta.  

 

Kommende møter: 

April: Uke 15 – tirsdag 8. 

Mai: Uke 20 – tirsdag 13. 

Juni: Uke 24 – tirsdag 10. 


